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ROMÂNIA 

JUDEŢUL IALOMIŢA 

CONSILIUL LOCAL AL ORAŞULUI ŢĂNDĂREI 

 

PROCES-VERBAL 

Nr. 49253/14.12.2022 

 

Încheiat astăzi, 13.12.2022, în şedinţa extraordinară a Consiliului Local al oraşului 

Ţăndărei, convocată de îndată prin dispoziţia Primarului cu nr. 1307/13.12.2022 pentru data 

de mai sus, orele 17.00, în localul acestuia.  

Convocarea şi proiectele ordinii de zi s-au făcut cunoscute în scris, în care au fost 

precizate: data, ora, locul desfăşurarii şi ordinea de zi a şedinţei. 

 La ședință participă d-l primar, d-l Sileanu Alexandru Rareș-administrator public, d-l 

Lisaru Marian-șef birou achiziții-investiții și d-na Mușat Georgiana-șef birou impozite, taxe 

locale și executare silită. 

La ședință sunt prezenți 15 consilieri din cei 17 în funcție, domnii consilieri Gavrilă 

Ionuț (absent nemotivat) și Balea Marin (absent motivat) fiind absenți. 

Președinte de ședință este d-l consilier Istrate Dragoș Ionuț. 

Ședința este legal constituită. 

  

Se dă citire ordinii de zi: 

1.Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă al Consiliului Local al 

oraşului Ţăndărei, judeţul Ialomiţa. 

-Inițiator: Primar, Roman George Cristian 

-Comisia juridică, de disciplină, învățământ, social-culturale, culte, sănătate și familie 

-Comisia pentru activități economico-financiare, muncă și protecție socială  

-Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, protecția mediului, agricultură și 

turism 

 2.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local pe anul 2022. 

-Inițiator: Primar, Roman George Cristian 

-Comisia juridică, de disciplină, învățământ, social-culturale, culte, sănătate și familie 

-Comisia pentru activități economico-financiare, muncă și protecție socială  

-Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, protecția mediului, agricultură și 

turism 

 3.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației, a cheltuielilor și a indicatorilor 

tehnico-economici pentru obiectivul de investiții ,,Înființare parc fotovoltaic în orașul 

Țăndărei, județul Ialomița”. 

-Inițiator: Primar, Roman George Cristian 

-Comisia juridică, de disciplină, învățământ, social-culturale, culte, sănătate și familie 

-Comisia pentru activități economico-financiare, muncă și protecție socială  

-Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, protecția mediului, agricultură și 

turism 

 4.Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local 

nr.128/21.11.2022 privind darea în folosință gratuită către Asociația de Dezvoltare 

Intercomunitară ECOO 2009 a bunurilor aparținând domeniului public și privat aferente 

serviciului public de salubrizare. 

-Inițiator: Primar, Roman George Cristian 
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-Comisia juridică, de disciplină, învățământ, social-culturale, culte, sănătate și familie 

-Comisia pentru activități economico-financiare, muncă și protecție socială  

-Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, protecția mediului, agricultură și 

turism 

 5.Proiect de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar  pentru Parohia ,,Sfinții 

Împărați Constantin și Elena” Țăndărei. 

-Inițiator: Primar, Roman George Cristian 

-Comisia juridică, de disciplină, învățământ, social-culturale, culte, sănătate și familie 

-Comisia pentru activități economico-financiare, muncă și protecție socială  

-Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, protecția mediului, agricultură și 

turism 

 6.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli la 

activităţile autofinanţate ale Liceului Teoretic ,,Paul Georgescu” Țăndărei pentru anul 2022. 

-Inițiator: Primar, Roman George Cristian 

-Comisia juridică, de disciplină, învățământ, social-culturale, culte, sănătate și familie 

-Comisia pentru activități economico-financiare, muncă și protecție socială  

-Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, protecția mediului, agricultură și 

turism 

 7.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi cheltuieli la 

activităţile autofinanţate ale Liceului Tehnologic Țăndărei pentru anul 2022. 

-Inițiator: Primar, Roman George Cristian 

-Comisia juridică, de disciplină, învățământ, social-culturale, culte, sănătate și familie 

-Comisia pentru activități economico-financiare, muncă și protecție socială  

-Comisia de urbanism, amenajarea teritoriului, protecția mediului, agricultură și 

turism 

 8. Rapoarte, informări, cereri și petiții. 

 

Nefiind discuții se supune la vot ordinea de zi și se aprobă în unanimitate. (15 pentru) 

 

D-l Primar: caracterul de îndată al ședinței este justificat din prisma faptului că până 

la data de 14.12.2022 trebuie să prezentăm avizul conform al rețelei școlare. A trebuit să 

parcurgem niște etape, tocmai de aceea am pus ședința astăzi, am avut o întâlnire cu cei trei 

manageri ai instituțiilor școlare, avem și un proces verbal. Solicitarea dânșilor a fost să 

funcționăm pe aceeași rețea școlară. 

 

 1.Se prezintă proiectul de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă al 

Consiliului Local al oraşului Ţăndărei, judeţul Ialomiţa, propunerile făcute de consilierii 

locali, referatul de aprobare al primarului cu nr. 48931/08.12.2022, avizul comisiei juridice, 

de disciplină, învățământ, social-culturale, culte, sănătate, familie, tineret, sport, ordine 

publică, situații de urgență cu nr. 49206/13.12.2022, avizul comisiei pentru activități 

economico-financiare, muncă și protecție socială cu nr. 49214/13.12.2022, avizul comisiei 

de urbanism, amenajarea teritoriului, protecția mediului, agricultură și turism cu nr. 

49224/13.12.2022. 

 D-l Secretar general: În ședința din 24.11.2022 a fost propus ca președinte de sedinta 

pentru următoarele trei luni domnul consilier  Istrate Dragoș.  

 Nefiind obiecții se supune la vot și se decide în unanimitate ca președinte de ședință 

pentru trei luni să fie domnul consilier Istrate Dragoș Ionuț. (15 pentru) 
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2. Se prezintă proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului local pe anul 2022, 

raportul biroului buget-contabilitate, casierie, registratură cu nr. 49188/13.12.2022, referatul 

de aprobare al primarului cu nr. 49189/13.12.2022, avizul comisiei juridice, de disciplină, 

învățământ, social-culturale, culte, sănătate, familie, tineret, sport, ordine publică, situații de 

urgență cu nr. 49207/13.12.2022, avizul comisiei pentru activități economico-financiare, 

muncă și protecție socială cu nr. 49215/13.12.2022, avizul comisiei de urbanism, amenajarea 

teritoriului, protecția mediului, agricultură și turism cu nr. 49226/13.12.2022. 

D-l Primar: e vorba de sumele alocate de către trezorerie către Complexul de Servicii 

Sociale și pentru burse. 

Nemaifiind discuții se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în 

unanimitate.(15 pentru) 

 

 3. Se prezintă proiectul de hotărâre privind aprobarea documentației, a cheltuielilor și 

a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiții ,,Înființare parc fotovoltaic 

în orașul Țăndărei, județul Ialomița”, raportul biroului achiziții-investiții cu nr. 

49084/12.12.2022, referatul de aprobare al primarului cu nr. 49135/13.12.2022, avizul 

comisiei juridice, de disciplină, învățământ, social-culturale, culte, sănătate, familie, tineret, 

sport, ordine publică, situații de urgență cu nr. 49208/13.12.2022, avizul comisiei pentru 

activități economico-financiare, muncă și protecție socială cu nr. 49217/13.12.2022, avizul 

comisiei de urbanism, amenajarea teritoriului, protecția mediului, agricultură și turism cu nr. 

49228/13.12.2022. 

 D-l Primar: știți că am discutat despre necesitatea acestei investiții, am contractat 

partea de studiu de fezabilitate, avem în acest moment documentația, ea va fi însușită doar 

ca indicatori tehnico-economici urmând a fi depusă pentru finanțare prin Programul 

Operațional Infrastructură Mare, dacă o să devenim și finanțabili și eligibil o să trebuiască re 

revenim în fața Consiliului local cu o nouă hotărâre. Va fi depusă documentația în forma pe 

care o aprobăm astăzi, urmând ca, compartimentele de specialitate din cadrul Ministerului 

Dezvoltării să facă o analiză și să vedem dacă ne încadrăm. 

 D-l Tărăcilă Costin: ce procentaj de reușită avem? 

 D-l Primar: cu cei care am făcut studiul de fezabilitate avem și un contract de 

consultanță care va fi plătit numai în momentul în care proiectul va fi eligibil. Nimeni nu 

poate să ne spună procentul de reușită. 

 D-l Cristache Marin:  ce amplasament avem?  

 D-l Primar: cele 5 ha de la ieșire, dar nu le vom da pe toate ci doar 5000 mp. 

Nemaifiind discuții se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în 

unanimitate.(15 pentru) 

 

 4. Se prezintă proiectul de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii 

Consiliului Local nr.128/21.11.2022 privind darea în folosință gratuită către Asociația de 

Dezvoltare Intercomunitară ECOO 2009 a bunurilor aparținând domeniului public și privat 

aferente serviciului public de salubrizare, raportul secretarului general al orașului cu 

nr.49059/12.12.2022, referatul de aprobare al primarului cu nr.49060/12.12.2022, adresa 

Instituției Prefectului-județul Ialomița cu nr. 16364/28.11.2022, avizul comisiei juridice, de 

disciplină, învățământ, social-culturale, culte, sănătate, familie, tineret, sport, ordine publică, 

situații de urgență cu nr. 49209/13.12.2022, avizul comisiei pentru activități economico-

financiare, muncă și protecție socială cu nr. 49218/13.12.2022, avizul comisiei de urbanism, 
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amenajarea teritoriului, protecția mediului, agricultură și turism cu nr. 49229/13.12.2022. 

Nefiind discuții se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate.(15 

pentru) 

 

 5. Se prezintă proiectul de hotărâre privind acordarea unui sprijin financiar  pentru 

Parohia ,,Sfinții Împărați Constantin și Elena” Țăndărei, raportul biroului buget-contabilitate, 

casierie, registratură cu nr. 49146/13.12.2022, adresa Episcopiei Sloboziei și Călărașilor cu 

nr. 3844/08.12.2022, referatul de aprobare al primarului cu nr. 49147/13.12.2022, avizul 

comisiei juridice, de disciplină, învățământ, social-culturale, culte, sănătate, familie, tineret, 

sport, ordine publică, situații de urgență cu nr. 49210/13.12.2022, avizul comisiei pentru 

activități economico-financiare, muncă și protecție socială cu nr. 49220/13.12.2022, avizul 

comisiei de urbanism, amenajarea teritoriului, protecția mediului, agricultură și turism cu nr. 

49231/13.12.2022. 

Nefiind discuții se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate.(15 

pentru) 

 

 6. Se prezintă proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi 

cheltuieli la activităţile autofinanţate ale Liceului Teoretic ,,Paul Georgescu” Țăndărei pentru 

anul 2022, adresa directorului Liceului Teoretic ,,Paul Georgescu” Țăndărei cu 

nr.3878/12.12.2022, referatul biroului buget-contabilitate cu nr. 49142/13.12.2022, referatul 

de aprobare al primarului cu nr. 49143/13.12.2022, avizul comisiei juridice, de disciplină, 

învățământ, social-culturale, culte, sănătate, familie, tineret, sport, ordine publică, situații de 

urgență cu nr. 49211/13.12.2022, avizul comisiei pentru activități economico-financiare, 

muncă și protecție socială cu nr. 49221/13.12.2022, avizul comisiei de urbanism, amenajarea 

teritoriului, protecția mediului, agricultură și turism cu nr. 49232/13.12.2022. 

Nefiind discuții se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate.(15 

pentru) 

 

 7. Se prezintă proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului de venituri şi 

cheltuieli la activităţile autofinanţate ale Liceului Tehnologic Țăndărei pentru anul 2022, 

adresa directorului Liceului Tehnologic Țăndărei cu nr.8176/09.12.2022, referatul biroului 

buget-contabilitate cu nr.49156/13.12.2022, referatul de aprobare al primarului cu nr. 

49157/13.12.2022, avizul comisiei juridice, de disciplină, învățământ, social-culturale, culte, 

sănătate, familie, tineret, sport, ordine publică, situații de urgență cu nr. 49212/13.12.2022, 

avizul comisiei pentru activități economico-financiare, muncă și protecție socială cu nr. 

49223/13.12.2022, avizul comisiei de urbanism, amenajarea teritoriului, protecția mediului, 

agricultură și turism cu nr. 49233/13.12.2022. 

Nefiind discuții se supune la vot proiectul de hotărâre și se aprobă în unanimitate.(15 

pentru) 

 

 8.Rapoarte, informări, cereri și petiții. 

a) Se prezintă proiectul de hotărâre nr. 49041/12.12.2022 privind organizarea şi 

funcţionarea reţelei şcolare pentru anul școlar 2023-2024. 

 D-l Mitrea Traian: noi am avut o întâlnire cu doamnele director de la aceste instituții 

școlare, rămâne pentru anul viitor aceeași structură, dar eu am ridicat problema ca începând 

cu anul viitor trebuie să discutăm, să analizăm cât se poate de obiectiv și cât se poate de 

fundamentat poate viitoarea rețea, nu neapărat pentru anul celălalt, dar ca și viitor trebuie să 
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luăm în calcul ce este mai benefic pentru comunitate, pentru elevi și pentru părinți. Din 

punctul meu de vedere, dat fiind faptul că populația școlară este în continuă scădere, cred că 

nu ar fi nimic rău , pentru că va da și eficiență, ca în viitor să ne apropiem de școala 

gimnazială clasele I-VIII, să avem Liceul Tehnologic, care cu siguranță nu va mai avea, 

pentru că știu de la soția mea  că toate liceele tehnologice care nu au performanță școlară,și 

anume promovabilitatea la examenul de bacalaureat nu vor mai avea dreptul să înființeze 

clasa a IX. Nemaiavând clase de liceu ar trebui să se adapteze și să facă învățământ 

profesional. Rămâne liceul de sine stătător și este un benefic pentru comunitate, pentru că 

avem atâtea spații școlare care nu mai sunt folosite, și atunci școala gimnazială să fie școală 

gimnazială, liceul să rămână liceu și grupul școlar să rămână cu clase de profesională. Ăsta 

este viitorul pentru localitate și pentru beneficul comunității, locuitorilor, părinților, copiilor. 

Trebuie să ne detașăm categoric de fondul emoțional, de fondul subiectiv, de orice chestiune 

care conduce la o altă direcție decât cea pe care orice instituție școlară trebuie să o aibă în 

vedere. Să nu uităm că performanța școlară depinde foarte mult și de cât de bine pregătit sunt 

eu, o spune un cadru didactic care și-a ros coatele la catedră, chiar dacă o perioadă de timp 

nu am predat, cunosc cât se poate de bine  ce înseamnă învățământ. Am avut experiențe 

bogate în tot ceea ce v-am putut prezenta aici ca și direcție viitoare pentru localitatea 

Țăndărei. 

 D-l Cristache Marin: cred că ar trebui să avem și o dezbatere publică pe tema aceasta. 

 D-l Primar: am discutat și cu directorii de școli, toate aceste teme vor fi discutate și în 

consiliile de administrație unde fac parte și reprezentanți ai părinților, ai profesorilor, după 

cum a spus și domnul Cristache discuția este foarte amplă, dar până la urmă toți urmărim 

același obiectiv, cum a spus și doamna director de la Liceul Teoretic nici să distrugem ceea 

ce este bun, dar nici să lăsăm să se ducă ceea ce nu funcționează în acest moment. Trebuie 

găsită acea cale care să fie benefică pentru toate instituțiile școlare, care va fi aceea nu putem 

să știm în acest moment.Sunt foarte multe lucruri care trebuie luate în considerare, pentru 

anul viitor este tardiv să mai facem această analiză, trebuie să găsim soluția cea mai benefică 

și din punct de vedere pedagogic și din punct de vedere financiar, pentru ca această rețea 

școlară să reflecte competitivitate. 

 D-l Vasile Andrei: am rugămintea, poate că este puțin tardiv, dar poate putem să facem 

ceva, noi ne raportăm acum că suntem de acord cu rețeauau școalară. Rugăminte mare, fac o 

propunere, să inserăm acolo o propunere, nu știu dacă este de competența noastră, ca 

Inspectoratul Școlar să  analizeze posibilitatea ca la Liceul Teoretic ,,Paul Georgescu” la 

profilul de uman să se adauge o codiță, uman-engleză intensiv. Feteștiul, Slobozia la 

specialitățile astea de uman au profilul de engleză-intensiv. Nouă ne lipsește, poate din acest 

motiv o parte din elevi se duc  la Slobozia și la Fetești.  

 D-l Mitrea Traian: unitatea școlară solicită Inspectoratului Școlar înființarea unei 

astfel de clase, în Consiliul de administrație al Inspectoratului Școlar se discută solicitarea 

unității școlare și în funcție de argumentele pe care unitatea școlară le aduce se aprobă sau 

nu se aprobă. 

 D-l Vasile Andrei: nu e vorba de înființarea unei noi clase. 

 D-l Mitrea Traian: nu. Sintagma engleză-intensiv presupune un număr mai mare decât 

cel prevăzut de programa școlară. 

 D-l Vasile Andrei: și ce ne împiedică pe noi să punem propunerea? 

 D-l Mitrea Traian: discutăm cu unitatea școlară, nu e de compentența noastră. Unitatea 

școlară face acest demers către Inspectoratul școlar. 

 D-l Primar: eu o să propun reprezentantului în Consiliul de administrație de la Liceul 
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Teoretic, atât al primarului cât și al Consiliului local, mergem discută cu doamna director și 

mergem să facem această propunere. 

 D-l Vasile Andrei: în ceea ce privește discuția despre eventuala viitoare modificare a 

structurii, povestea este veche, cunoașteți poziția mea destul de virulentă exprimată în urmă 

cu vreo 2-3 ani. Domnul Cristache a spus foarte bine, va fi dezbatere publică, vă asigur că 

voi de cealaltă parte a baricadei. 

 Nemaifiind discuții se supune la vot rețeaua școlară pentru anul 2023-2024 și se dă 

un aviz de principiu(15 pentru). 

 

 

 Drept pentru care închei prezentul proces-verbal. 

 

 

 

    

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ, 

ISTRATE DRAGOȘ IONUȚ 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                       Contrasemnează                

                                                                                      SECRETAR GENERAL AL                         

                                                                                             ORAȘULI, 

                                               Cață Vasilică 


